

Semen Analysis 精液檢驗

Preparation and Instruction for Investigation:

1. No sexual activity for 2 to 7 days before collecting a semen sample.
2. Use a wide mouth, clean plastic container.
3. Ejaculate the specimen directly into the container and close immediately.
4. Collection of semen is best achieved by masturbation. If collected during sexual intercourse, make sure that the entire specimen is collected. It is not acceptable to be collected in a condom. Keep the container at room temperature. Do not fridge or warm.
5. Immediately deliver the specimen together with request form to the Clinical Laboratory located at (6/F, Block B) and notify the time of specimen collection.

6. Specimen Reception time:

	Time
Monday to Saturday	8:00-20:00
Sunday and Public Holiday	8:00-12:00

7. The investigation will be rejected if specimen cannot be sent to Clinical Laboratory within 2 hours after collection.

測試準備及須知:

1. 收集樣本前應禁慾 2 - 7 天。
2. 請用一個清潔的闊口塑膠容器。
3. 將精液直接射入容器內，隨即將容器蓋緊。
4. 採集樣本時，最好用手助出。亦可於性交時，將全部精液射入容器內。注意不能有任何遺漏及不可用避孕袋盛載。樣本應保持在室溫，不可冷藏或加溫。
5. 請立即將採集之樣本連同檢驗單送往本院 B 座 6 樓化驗室，並說明樣本採集時間。

6. 樣本收集時間:

	時間
星期一至星期六	8:00-20:00
星期日及公眾假期	8:00-12:00

7. 如樣本未能在採集後兩小時內送抵化驗室，檢驗將不能進行。